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Den selvejende institution Fladså Hallen 
 

Referat af ordinær generalforsamling 

 
Mandag den 18. marts 2024 kl. 19.00 i Fladså Hallen, Kultursalen. 

 

 
Dagsorden i henhold til vedtægterne: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af stemmetællere og referent 

3. Bestyrelsens beretning 

4. Forelæggelse af det reviderede regnskab 

5. Forelæggelse af hallens budget 

6. Indkomne forslag 

7. Fastsættelse af kontingent 

8. Valg til bestyrelsen for 2 år. På valg: 

Bestyrelsesmedlem Steffen Jørgensen, villig til genvalg 

Bestyrelsesmedlem Pia Nygaard, villig til genvalg 

 
9. Valg af suppleant til bestyrelsen for 1 år 

Annette Olsen, villig til genvalg 

Ole Bundgaard, villig til genvalg 

10. Valg af statsautoriseret revisor for 1 år 

11. Eventuelt 

 

 

Ad 1: 

Til dirigent foreslog formanden Flemming Wrist-Knudsen som blev valgt. Dirigenten kunne notere, at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet i henhold til vedtægterne og dermed beslutningsdygtig. 

Dagsorden blev godkendt. 

Der var mødt 45 stemmeberettigede medlemmer op og derudover forelå 1 gyldig fuldmagt, i alt 46 
stemmer. 
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Ad 2: 

Som stemmetællere blev valgt Birgit Stange Jensen og Anne Grethe Jensen. 

Til referent valgtes Niels True 

 

Ad 3: 

Formand Ole Hansen fremlagde bestyrelsens beretning, som var en supplerende mundtlig beretning 
til den allerede oplagte meget fyldestgørende på Hallens hjemmeside, som blev godkendt af 
generalforsamlingen. Der var følgende spørgsmål fra salen: 

John Nielsen: kan man få billetprisen refunderet hvis man bliver syg til jubilæumsfesten. Formanden 
sagde at man kan godt få pengene tilbage hvis man måtte blive syg. 

Birgit Stange Jensen: Opladningspladsen, de bliver spærret til kun el-biler? Der er mange 
tidspunkter i løbet af ugen hvor der er fyldt helt op på alle parkeringspladser. Formanden svarede at 
det er Næstved Kommune der har lavet aftalen med Clever om at der i hele Næstved Kommune skal 
opsættes i alt 400 hvoraf de 10 bliver ved Fladså Hallen. 

Charlotte Hansen: spørger til den nye info-skærmen om den kun er til hallen eller den også kan 
bruges til andre foreninger. Formanden svarede at bestyrelsen arbejder på at få opsat en yderligere 
info-skærm som kan bruges af andre end hallen. 

Tina Bülow: dejligt at der kommer el-stander til opladning af el-biler. 

John Nielsen: er det nødvendigt at temperaturen skal være på 33 grader frem for tidligere kun 27 
grader. Halinspektøren svarede at det var til glæde for svømmeklubberne og selvom man sænker 
temperaturen, ændrer det ikke ved at ventilationsanlægget skal skiftes inden kort tid. 

 

Ad 4: 

Birthe Grand fremlagde regnskabet for år 2023. Regnskabet skal ikke godkendes, men blev 
modtaget med akklamation. 

Der var ikke spørgsmål fra salen til regnskabet. 

Birthe Grand afsluttede punktet med at gennemgå de forbedringer der er sket i løbet af 2023 for et 
beløb på omkring 1,2 mio. kr.  

Der var følgende spørgsmål fra salen omkring vedligeholdelse af Fladså Hallen: 

Bjørn Stub Jørgensen: hvordan stiller man sig til den varmekilde for fremtiden når gassen udfases i 
2035. Gas udfases ikke for erhverv hvorfor Fladså Hallen ikke skal finde anden varmekilde af den 
grund. 

 

Ad 5: 

Birthe Grand fremlagde budgettet for år 2024. Budgettet blev godkendt af generalforsamlingen. 
Birthe Grand kunne oplyse, at budgettet blev udfærdiget i august 2023 hvor det skulle indsendes til 
Næstved Kommune for godkendelse.  

Der var ikke spørgsmål fra salen til budget for 2024. 

Budget blev enstemmigt vedtaget. 
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Generalforsamlingen blev suspenderet mens der blev serveret kaffe med lagkage. Lagkagen er i 
anledning af Fladså Hallens 50 års jubilæum. 

 

Ad 6: 

Der er ikke indkommet forslag til behandling på generalforsamlingen. 

 

Ad 7: 

Birthe Grand foreslog at kontingentet fortsat opkræves med 150,00 pr. år, hvilket 
generalforsamlingen godkendte enstemmigt. 

 

Ad 8: 

Valg til bestyrelsen for 2 år: 

 

Som bestyrelsesmedlem foreslog bestyrelsen genvalg til Steffen Jørgensen som valgtes enstemmigt. 

Som bestyrelsesmedlem foreslog bestyrelsen genvalg til Pia Nygaard som valgtes enstemmigt. 

 

Ad 9: 
Som 1. suppleant valgtes Annette Olsen for 1 år. 

Som 2. suppleant valgtes Ole Bundgaard for 1 år. 

 

Ad 10: 
SR Revision, registreret revisionsanpartsselskab genvalgtes som revisor for 1 år. 

 

Ad 11: 

Der var følgende spørgsmål og kommentarer fra salen: 

Christina Haufort: takkede bestyrelse for de udsendte nyhedsbreve som gør, at man som medlem 
føler sig godt orienteret  
 
Stig Hansen spurgte om man kan sætte solceller op på taget. Halinspektøren svarede at det kunne 
tagkonstruktionen ikke holde til, men en mulighed var den gamle grusbane. 
 
Christina Haufort: man skal være meget opmærksom på opsætning af solceller og i den periode hvor 
hallen lukker ned om sommeren, er også det tidspunkt hvor der produceres mest strøm. 
På trods af nedlukning om sommeren, så bruges der stadig strøm i hallen. 
 
Birgit Stange: ros og flot beretning. Der er ros til bestyrelsen med igangsættelse af renovering af 
hallen. Det er dejligt at kommer her. 
 
Charlotte Callesen: Der er glat i baderum. Det er ikke nok blot at opsætte et skilt.  
 
Halinspektøren har undersøgt om man kan behandle gulvet, men en behandling holder kun 
maksimalt 9 måneder før det skal behandles igen. Det er heller ikke en optimal løsning at lægge 
måtter, da det betyder at kim-tallene i badevandet går i den forkerte retning. 
 
Der er desværre ikke en løsning for nærværende på det glatte gulv. 
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Der var ikke yderligere at drøfte, hvorfor generalforsamlingen kunne afsluttes kl. 20.40. 

 

Mogenstrup, den 18. marts 2024 

 

 

 

_________________________________   _________________________________ 

  Niels True, referent            Flemming Wrist-Knudsen, dirigent 

 

 

 

_________________________________ 

      Ole Hansen, formand 

S 

 

 

Efterskrift vedrørende følgende fra referatet 
Der er desværre ikke en løsning for nærværende på det glatte gulv. 

26.03.24 - Vores halinspektør har her op til påske fundet frem til et løsningsforslag.  
Der lægges en måtte/bane på fliserne foran brusekabinerne, i begge sider, i såvel dame- som herre 
omklædningsrum. 
Vi forventer, at måtterne, i hvert fald for en periode, kan afhjælpe generne fra de glatte fliser. 
Måtterne samles for at blive rengjort hver aften. 
Måtterne leveres til hallen første uge i april måned.  

 


